

(First Meeting) Ordinary General Assembly Meeting General Assembly Meeting Agenda	(اجتماع الجمعية العامة العادية) الاجتماع الأول جدول أعمال الجمعية
<p>The following items:</p> <p>1- Vote on the annual report of the BoD for the fiscal year ending on 31/12/2021.</p> <p>2-Vote on the Company's external auditor's report for the fiscal year ending on 31/12/2021.(Attached)</p> <p>3-Vote on the financial statements for the fiscal year ending on 31/12/2021.</p> <p>4-Voting to absolve the BoD from liability for the ended fiscal year 31/12/2021.</p> <p>5-Vote on BoD remunerations in the amount of (750,000.00 SAR) for the fiscal year ended on 31/12/2021.</p> <p>6-Vote to elect the members of BoD from the candidates list below, for the next term which starts on 17/04/2022 for the duration of three years and ends on 16/04/2025 (Attached)</p> <p>7-Vote on delegating the BoD for the Ordinary General Assembly, Authorization stated in paragraph 1 of the article 71 of the Corporate Law, for one year from the date of approval by the AGM, according to the conditions in the controls and regulatory procedures issued to implement the corporate law for listed joint stock companies.</p> <p>8 -Vote on the BoD recommendation to distribute dividends amounted (10.2) ten million and two hundred thousand Saudi Riyal for the year 2021 amounted 51 Saudi halalas per share</p>	<p>أجندة الاجتماع:</p> <p>1- التصويت على تقرير مجلس الادارة عن السنة المالية المنتهية في 2021/12/31.</p> <p>2- التصويت على تقرير مراجع حسابات الشركة عن السنة المالية المنتهية في 2021/12/31. (مرفق)</p> <p>3- التصويت على القوائم المالية للعام المالي المنتهي في 2021/12/31.</p> <p>4- التصويت على ابراء ذمة أعضاء مجلس الادارة عن السنة المالية المنتهية في 2021/12/31.</p> <p>5- التصويت على صرف مكافأة لأعضاء مجلس الإدارة بمبلغ (750,000.00 ريال سعودي) سبع مئة وخمسون ألف ريال سعودي فقط، عن السنة المالية المنتهية في 2021/12/31.</p> <p>6- التصويت على انتخاب أعضاء مجلس الإدارة من بين المرشحين للدورة القادمة والتي تبدأ بتاريخ 2022-04-17 ومدتها ثلاث سنوات، وتنتهي بتاريخ 2025-04-16 (مرفق)</p> <p>7- التصويت على تفويض مجلس الإدارة بصلاحيه الجمعية العامة العادية بالترخيص الوارد في الفقرة (1) من المادة الحادية والسبعين من نظام الشركات، وذلك لمدة عام من تاريخ موافقة الجمعية العامة، وفقاً للشروط الواردة في الضوابط والاجراءات التنظيمية الصادرة تنفيذاً لنظام الشركات الخاصة بشركات المساهمة المدرجة.</p> <p>8- التصويت على توصية مجلس الإدارة بتوزيع أرباح نقدية مجموعها (10.2) عشرة ملايين ومئتي ألف ريال عن السنة المالي 2021م، بواقع واحد وخمسون هللة لكل سهم (أي ما نسبته 5.1% من رأس المال الاسمي)، على أن تكون الأحقية للمساهمين المالكين لأسهم الشركة يوم انعقاد الجمعية العامة العادية والمقيدين في سجل مساهمي الشركة لدى مركز ايداع الاوراق المالية (مركز الايداع) في نهاية ثاني يوم تداول</p>

(which equals 5.1% of the dividends for shares per value) The eligibility of dividends shall be for those who own the Company's shares at the end of the day in which the Company's General Assembly is convened and are registered in the Company's register at the Securities Depository Center Company (EDAA) by the end of the second trading day following the day of the Company's General Assembly meeting (eligibility date), which will be announced at a later date.

يلي يوم انعقاد الجمعية العامة، وسوف يتم الإعلان لاحقاً عن تاريخ صرف الأرباح.